

## 工聯會屬會會員尊享香港迪士尼樂園門票優惠 單一門票,雙倍體驗!

Hot deal for HKFTU members to enjoy Hong Kong Disneyland Buy one, play double!

由即日起至2014年6月26日,工聯會屬會會員可以**港幣\$399**尊享全新香港迪士尼樂園門票優惠。憑門票可於6月及10月兩段特選期間體驗樂園兩次,分別於夏秋兩季熱鬧暢玩。在第二段特選期間內,更會於指定日子推出「迪士尼黑色世界」活動\*,讓你發掘不一樣的奇妙旅程。

From now until June 26, 2014, members of HKFTU can enjoy Hong Kong Disneyland NEW ticket offer at **HK\$399** and experience extra fun by visiting the Park twice during 2 designated periods in June and October. Come explore 2 different fun-filled journeys in summer and autumn. What's more, Disney's Haunted Halloween\* will be held on the specific days during the second designated period, offering astonishing excitement!

	適用日子 Valid Periods
首次遊覽 First Visit	2014年6月3日至26日其中一天 Any 1 day during June 3 to 26, 2014
第二次遊覽 Second Visit	2014年10月6日至30日其中一天及於晚上6時後入園 (只限於同一位已在2014年6月3日至26日期間造訪之賓客再次入園) Any 1 day during October 6 to 30, 2014 after 6pm (for the same Guest who has visited during June 3 to 26, 2014)



請即掃描查閱更多樂園資訊。 Please scan for more information about Hong Kong Disneyland.

## 查詢及購票,請致電工聯會熱線: 3652 5700 For enquiries & ticketing, please contact HKFTU Hotline: 3652 5700

\* 迪士尼黑色世界活動詳情將稍後公佈,敬請留意香港迪士尼樂團網站。 Disney's Haunted Halloween event details will be released later. Please visit Hong Kong Disneyland website for the latest update.

## 條款及細則

- 特價門票可於指定期間内兩天進入香港迪士尼樂園(「樂園」)。第一次入園 日期適用於2014年6月3日至26日的其中一天進入樂園、及第二次入園日期 適用於2014年10月6日至30日的其中一天及限於晚上六時後進入樂園。
- 2. 特價門票不可退換、退款或升級。
- 2. 付價門票不可轉售。在此文中,轉售包括嘗試經任何渠道轉售特價門票。不 論成功轉售與否,一經發現即作廢。
- - \*個人身份證明包括但不限於:香港身份證、護照或其他附有相片之身份證明 文件(3至11歲之小童可出示學生手冊、或出世紙及其他附有相片之身份證明 文件:12至25歲之全日制學生,需出示學生手冊或附有相片之學生證)。
- 5. 進入香港迪士尼樂園須受樂園之規則約束。

## Terms and Conditions

- Discounted Ticket is valid for two admissions to Hong Kong Disneyland Park ("Park"), which first admission during June 3 to 26, 2014; and second admission during October 6 to 30, 2014 after 6pm on the day.
- Discounted Ticket is non-exchangeable, non-refundable, and non-upgradable.
  Discounted Ticket is not for resale, resale in this context includes any attempt to resell Discounted Ticket through any channels. The ticket will be void once any such attempt is detected regardless of success.
- 4. Each Guest using a Discounted Ticket is required to obtain Ticket Tag confirmation or present such personal identification\* as Hongkong International Theme Parks Limited may from time to time require upon first entry into the Park for verification. If Guest chooses not to use Ticket Tag confirmation for entry to the Park, Guest's name will be printed on the ticket and the name as printed cannot be changed. \*Examples of personal identification include but are not limited to: HKID Card, passport or other photo identification (for Children aged 3 to 11: school handbook, or birth certificate and other photo identification); for full-time students aged 12 to 25: school handbook or full-time student card with photo identification).
- 5. Admission to the Hong Kong Disneyland Park is subject to the Rules and Regulations of the Park